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CONCEPTBESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de Gemeenteraad van de gemeente Heiloo 
op maandag 5 juli 2021 in de raadzaal van Castricum

Plv. voorzitter (vz) : de heer R.P. van Splunteren
Griffier : mevrouw G.A. Beeksma
Raadsleden : De dames B.M. Bruin (VVD), E.W. de Jong (GBH), C.W.M. Konijn (Heiloo       

Lokaal) vanaf 19:50 uur, A. Nierop (PvdA), L.D. Veerbeek (Heiloo-2000), 
P.E. Wittebol (D66).                                     
De heren S.A.M. van Beusekom (GBH), M.T. Brouwer de Koning (CDA), 
J.IJ. Doorgeest (VVD), M.L. Engelsman (Heiloo-2000), I.T. Hemminga 
(PvdA), H. Hiemstra (CDA), A.M. Hopman (D66), R.J.W. Levie (Heiloo-
2000), T.A.P.H. Valkering (Heiloo Lokaal) en A.M. Vroegop (VVD).

Afwezig : De heer P. Rood (GBH) en de heer Van der Lee (D66)
Bijlage : inspreektekst 

01. Opening en mondelinge mededelingen
De vz opent deze raadsvergadering van de gemeenteraad van Heiloo. De gemeenteraad is vanavond 
weer te gast in het gemeentehuis van Castricum. De vz dankt de raad en de voorzitter van Castricum 
voor hun gastvrijheid. De raadzaal van Castricum is ingericht volgens de richtlijnen van het RIVM.
Deze vergadering wordt opgenomen en live (in geluid) uitgezonden via de website en BEAT FM. Het 
geluidsbestand is na enkele werkdagen ook terug te luisteren via de website.

De vz heet de raadsleden en de kijkers thuis van harte welkom.

- De heer Rood (GBH) en de heer Van der Lee (D66) zijn met kennisgeving afwezig. 
- Mevrouw Konijn (Heiloo Lokaal) is vanaf 19:50 uur aanwezig.

02. Vaststellen van de agenda  
- Ingediende motie 1 vreemd aan de agenda van PvdA over maatwerk bij kostendelersnorm 
(21 juni 2021).

- Ingediende amendementen bij de Kadernota 2021
1. Amendement van GBH over vergadermodel
2. Amendement van Heiloo-2000 over sport beleidsplan
3. Amendement van GBH over Fonds Sociale woningbouw

- Ingediende moties bij de Kadernota 2021 ( nummering conform het overzicht)
2. Motie van CDA, HL, H2000, VVD en PvdA over schaaktafels
3. Motie van GBH zelfbewoningsplicht
4. Motie van H2000 over wethouder sport
5. Motie van H2000 over “the spot”
6. Motie van H2000 over de regenboogvlag
7. Motie van GBH over gedragscode soortenbescherming

- Bij de Kadernota worden insprekers toegelaten, omdat de kadernota niet voor inspraak heeft 
opengestaan wegens ontbreken commissieronde. 
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03. BESLUITVORMING

03a. Vaststellen aanbestedingsdocument accountantscontrole voor de gemeenten Bergen, 
Uitgeest, Castricum en Heiloo  alsmede de Werkorganisatie BUCH

De raad besluit:
1. het bijgevoegde aanbestedingsdocument inzake de accountantscontrole voor de gemeenten Bergen 
(NH), Uitgeest, Castricum en Heiloo alsmede de Werkorganisatie BUCH vast te stellen.  

Aldus unaniem besloten (16 stemmen) 

Stemverklaring mw. De Jong:
Met de complimenten aan de BUCH werkgroep Financiën, die het aspect kwaliteit meer gewicht heeft 
gegeven dan de prijs. Is benieuwd naar de uitkomst.

03b. Sanering spoorweggeluid Heiloo
De raad besluit: 

1. in te stemmen met het voorstel om € 435.000 beschikbaar te stellen voor aanleg, beheer en 
onderhoud van mini-schermen;

2. in te stemmen met de begrotingswijziging (bijlage 2)
3. akkoord te gaan met de voorgestelde afschrijvingstermijn van 50 jaar voor de mini-schermen

Aldus unaniem besloten (16 stemmen)  

03c. Motie 1 PvdA Kostendelersnorm (AANGENOMEN)

Voor: PvdA, D66, Heiloo-2000, GBH (9 stemmen) 
Tegen: VVD, CDA, Heiloo Lokaal (7 stemmen)
Inhoud Constaterende dat,

 Door de kostendelersnorm de bijstandsuitkering wordt verlaagd wanneer meerdere 
volwassenen met een bijstandsuitkering in één woning wonen.

 Dit voor problemen, armoede en dakloosheid zorgt, bijvoorbeeld voor ouders die 
meerderjarige kinderen in huis hebben wonen, mantelzorgers die familie of 
vrienden met een beperking, chronische ziekte of ouderen in huis willen nemen, of 
anderszins wanneer mensen met een bijstandsuitkering iemand een dak boven het 
hoofd wil bieden.

 Uit onderzoek van Argos deze zomer bleek dat er bij gemeenten nauwelijks 
gebruik maakt wordt van de mogelijkheid om af te wijken van de kostendelersnorm 
en deze niet toe te passen.

 Uit antwoorden op vragen aan het college blijkt dat het werkproces in de BUCH 
niet zo is ingericht dat bij elk individueel geval waarbij sprake is van toepassing van 
de kostendelersnorm, wordt gecontroleerd of er omstandigheden zijn die nopen tot 
afwijking van deze norm. 

 Dit is in strijd met artikel 18 lid 1 van de Participatiewet. Hierin is opgenomen dat 
het college de bijstand (en daaraan gekoppelde verplichtingen) dient af te 
stemmen op de omstandigheden, mogelijkheden en middelen van de 
belanghebbende. Dit geldt ook voor het wel of niet toepassen van de 
kostendelersnorm. 

Conclusie
De raad verzoekt het college in de gemeentelijke organisatie te borgen dat er 
maatwerk wordt toegepast bij de kostendelersnorm en/of medebewonersnorm om 
schrijnende situaties te voorkomen. Dit kan bijvoorbeeld door in de werkinstructie de 
toetsvraag toe te voegen: ‘Is er aanleiding (conform artikel 18, lid 1, Participatiewet) om 
af te wijken van de kostendelersnorm?’
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Motie is aangenomen

Stemverklaringen:

Mw Bruin en de heer Valkering: de gedachte is sympathiek, maar na uitleg van de portefeuillehouder is 
het voor ons een geruststelling dat met de werkwijze in Heiloo al maatwerk geleverd wordt. Tegen. 

Mw. Wittebol: dit is een extra werkinstructie om te voorkomen dat er missers kunnen plaatsvinden. Voor.

Dhr. Hiemstra : de gedachte is sympathiek, maar na uitleg van de portefeuillehouder is het voor ons een 
geruststelling dat met de werkwijze in Heiloo al maatwerk geleverd wordt. Daarnaast leidt dit ook tot 
vinkjesgedrag, daar willen we vanaf en we vertrouwen op goede uitvoering. Tegen.

Mw. De Jong : wij weten dat er vaak wordt gezegd bij moties ”wij zijn er al mee bezig” dan is het niet zo 
erg dat deze motie wordt aangenomen. Voor. 

04. Behandeling Kadernota 2020 inclusief het uitspreken van de Algemene Beschouwingen door 
de politieke partijen

De uitgesproken Algemene Beschouwingen staan gepubliceerd op de website van Heiloo. 

04a. Inspreekrecht
- De heer Groen vertegenwoordiger van een groep aanwonenden Holleweg 
- De heer Bakker namens een groep marktondernemers (zie bijlage) 

Beiden spreken in over de plannen Centrumgebied / ’t Loo.
De voorzitter dankt hen beiden na de inspraak en geeft aan dat de raad dit mee zal nemen bij de 
overwegingen als het later in de besluitvorming komt.

04b. Kadernota

Amendement 1 GBH over vergadermodel (VERWORPEN) .

Het amendement wordt ter vergadering aangepast door de punten 3 en 6 van de overwegingen te 
verwijderen.

Voor: GBH, CDA, PvdA (6 stemmen)
Tegen: VVD, D66, Heiloo-2000, Heiloo Lokaal (11 stemmen)
Inhoud Ondergetekende stelt het volgende amendement voor:

De tekst op pagina 22: 

Het vergadermodel van de gemeenteraad dat in 2021 is ingevoerd wordt in 2022 
verder geconsolideerd

Te vervangen door:

Het vergadermodel van de gemeenteraad dat in 2021 is ingevoerd wordt voor eind 
2021 geëvalueerd. Afhankelijk van de uitkomst van deze evaluatie zal besloten 
worden tot eventuele verdere consolidatie van het vergadermodel.  

Toelichting Overwegende dat:

 Bij de invoering van het vergadermodel is besloten tot een evaluatie van dit 
vergadermodel nog in 2021;
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 Deze evaluatie nog niet heeft plaatsgevonden;
 Het vergadermodel op tal van punten tot problemen leidt, die op dit moment 

nog niet zijn opgelost;
 Er geen formeel besluit is genomen door de raad om dit vergadermodel in 

deze vorm of andere vorm in 2022 te consolideren; 
 Er voorafgaand aan een formeel besluit om dit vergadermodel in deze vorm 

of andere vorm in 2022 te consolideren een evaluatie dient plaats te vinden;.
 Deze gemeenteraad niet over haar graf mag regeren door vlak voor de 

gemeenteraadsverkiezingen in maart 2022 te besluiten tot het consolideren 
van het in 2021 ingevoerde vergadermodel.  

 
Amendement is verworpen in een hoofdelijke stemming 

Stemverklaring mw Konijn: ligt niet wakker van de term “consolideren” in de Kadernota. Er zijn een 
aantal zaken waarbij verbetering noodzakelijk is, maar roept GBH op om de evaluatie af te wachten

Amendement 2 van Heiloo-2000 over sportbeleidsplan   (AANGENOMEN) 
Voor: VVD, GBH, H2000, D66, CDA, PvdA (15 stemmen)
Tegen: Heiloo Lokaal (2 stemmen) 

Inhoud Ondergetekende stelt het volgende amendement voor:

Pagina 26 Kadernota Sport;

Het lokaal sportakkoord 202/2021 wordt verlengd met 2022. 

Via de stuurgroep wordt samen met sportaanbieders en maatschappelijke 
partners een uitvoeringsplan ingediend om in aanmerking te komen voor de 
Rijkssubsidie.

Aanvullen met:

Daarnaast zal in 2022 in samenwerking met de sportraad een nieuw beleidsplan 
sport worden ontwikkeld die een visie geeft op Sport in Bewegen in Heiloo.

Toelichting Overwegende dat:
Er geen heldere visie voor de lange termijn ligt betreffende sport en bewegen in 
Heiloo.

Amendement is aangenomen 

Amendement 3 van GBH over Fonds Sociale woningbouw   (VERWORPEN)
Voor: GBH (2 stemmen)
Tegen: VVD, H2000, D66, CDA, PvdA, Heiloo Lokaal (15 stemmen) 

Inhoud Ondergetekende stelt het volgende amendement voor:

De tekst van het raadsvoorstel 1e Firap en Kadernota 2022: 

Een storting van € 53.000 in de reserve grote projecten i.v.m. de boekwinst op de 
gronden Zandzoom;

Te vervangen door

Een storting van € 53.000 in het Fonds Sociale Woningbouw i.v.m. de boekwinst op 
de gronden Zandzoom;
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Toelichting Overwegende dat:

 De gemeenteraad op 2 november 2020 heeft ingestemd met de motie tegen 
de opheffing van het Fonds Sociale Woningbouw; 

 Het Fonds Sociale Woningbouw nog steeds een actieve rol speelt bij de 
woningbouw in Heiloo;

 Er nog steeds een substantieel bedrag in het fonds aanwezig is waar sociale 
projecten gebruik van kunnen maken;

 Er in Zandzoom slechts 20% sociale woningbouw wordt gepleegd;
 Er voor de overige 80% geen bijdrage in het Fonds Sociale Woningbouw 

is/wordt gedaan; 
 Heiloo voor de opgave staat om meer sociale woningbouw te plegen op 

andere (inbrei)locaties;
 Heiloo voor de opgave staat om de bestaande sociale woningvoorraad 

energieneutraal en klimaatbestendig te maken;
 Niet alle inwoners in staat zijn de kosten voor het energieneutraal en 

klimaatbestendig maken van de eigen woning zelf te dragen; 
 Het Fonds Sociale Woningbouw kan en mag worden aangewend om minder 

draagkrachtige inwoners te ondersteunen in het energieneutraal en 
klimaatbestendig maken van de eigen woning;

 Zandzoom zo alsnog bijdraagt aan het Fonds Sociale Woningbouw;

Amendement is verworpen

Stemverklaring mw. Veerbeek :
Op zich sympathieke motie in eerste instantie, maar bullits met herleiding naar energie en waar het geld 
voor wordt vastgezet; daar kunnen we ons niet in vinden. Tegen.

 Besluit
1. In te stemmen met de Kadernota 2022; met inachtneming van het aangenomen amendement 2 

waarbij de tekst op pagina 26 Kadernota Sport wordt aangevuld met  “Daarnaast zal in 2022 in 
samenwerking met de sportraad een nieuw beleidsplan sport worden ontwikkeld die een visie geeft op 
Sport in Bewegen in Heiloo”; 

2. In te stemmen met de volgende mutaties van de reserves: 
a. Een onttrekking van € 281.000 uit de bestemmingsreserve herstelfonds corona; 
b. Een storting van € 53.000 in de reserve grote projecten i.v.m. de boekwinst op de 
gronden Zandzoom; 

2. De begrotingswijziging 1e financiële voortgangsrapportage / kadernota autonoom vast te stellen.

Aldus besloten met de (2) stemmen van GBH tegen.

Motie 2 van CDA, HL, H2000, VVD en PvdA over schaaktafels  (AANGENOMEN) 
Voor : CDA, GBH, H2000, CDA, PvdA, Heiloo Lokaal (15 stemmen)
Tegen : D66 (2 stemmen) 

Constaterende dat

 het college desgevraagd aangeeft dat de inzet van de middelen voor bestrijding van 
eenzaamheid voor een aantal doelgroepen nog niet is bepaald.

Overwegende dat:

 in het afgelopen jaar meerdere gemeenten in de openbare ruimte schaaktafels hebben 
geplaatst (o.a. Rotterdam, Amsterdam, Utrecht, Alphen a/d Rijn, Groningen; zie foto in bijlage 
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als voorbeeld);
 het schaakspel jongeren en ouderen bij elkaar kan brengen en daarmee een bijdrage kan 

leveren aan eenzaamheidsbestrijding, levendigheid en sociale cohesie;
 schaken analytisch nadenken stimuleert en het brein fit houdt.

De raad verzoekt het college:

 te onderzoeken op welke plekken in de openbare ruimte, bijvoorbeeld bij winkelcentrum Het 
Loo, de plaatsing van schaaktafels meerwaarde kan hebben;

 op basis hiervan uiterlijk in november 2021 een concreet voorstel te doen, inclusief  een 
mogelijke financiële dekking uit de toegekende middelen voor eenzaamheidsbestrijding of een 
ander daarvoor in aanmerking komend budget.

Motie is aangenomen

Motie 3 GBH zelfbewoningsplicht   (VERWORPEN)
Voor: GBH (2 stemmen) 
Tegen: VVD, H2000, D66, CDA, PvdA , Heiloo Lokaal (15 stemmen) 
Inhoud De raad, 

Gehoord de beraadslagingen,
Constaterende dat 

 Het bij particuliere en zakelijke beleggers populair is om huizen te kopen om te 
verhuren;

 Het aantal individuele eigenaren met verschillende woningen in het bezit 
toeneemt;

 De huizenprijzen landelijk, maar ook in Heiloo al jaren fors stijgen;
 De lagere- en middeninkomens, maar zeker ook starters en alleenstaanden, 

niet kunnen concurreren met kapitaalkrachtige beleggers en een woning in 
Heiloo voor deze groepen zo minder bereikbaar wordt; 

Overwegende dat
 Overheidsinmenging beperkt dient te zijn, maar ingrijpen verdedigbaar is 

wanneer er sprake is van marktfalen;
 We in Heiloo over weinig bouwlocaties beschikken en dat  wij primair willen 

bouwen voor bewoners, niet voor beleggers;
 Een zelfbewoningsplicht er voor zorgt dat de koper een verplichting heeft om 

zelf in de woning te gaan wonen en dat deze clausule er voor zorgt dat een 
woning niet aangeschaft kan worden om te verhuren (‘buy to let’);

 Tot nu kan een dergelijke plicht alleen toegepast kan worden op nieuwbouw, 
maar minister Kajsa Ollongren van Binnenlandse Zaken werkt momenteel aan 
een voorstel om de zelfbewoningsplicht uit te breiden naar bestaande 
woningen;

Conclusie De raad dringt bij het college aan om
 Bij nieuwe koopwoningen te realiseren binnen de gemeente standaard in de 

voorwaarden een zelfbewoningsplicht op te nemen;
 Bij nieuwe projecten op grond van private partijen, indien juridisch mogelijk, 

een zelfbewoningsplicht op te nemen in een (anterieure) overeenkomst;
 Te onderzoeken of en wanneer het mogelijk is een zelfbewoningsplicht in te 

voeren bij nieuwe aankopen van bestaande bouw.
en gaat over tot de orde van de dag.

Motie is verworpen



7

Stemverklaring: Mw Veerbeek : Tegen. Voor Zandzoom en inbreilocaties geeft portefeuillehouder aan 
dat het geregeld is c.q. geregeld gaat worden. En dit is ook volgens het coalitieprogramma. Bestaande 
bouw gaat ons te ver.

Motie 4 H2000 over wethouder sport  (VERWORPEN) 
Voor : H2000 (3 stemmen) 
Tegen : VVD, GBH, D66, CDA, PvdA, Heiloo Lokaal (14 stemmen) 

Inhoud Overwegende dat 
 Er geen wethouder is die zich alleen maar richt op sport en bewegen;
 er meer ruimte is in Heiloo voor meer wethouders dan de huidige 3 

wethouders;
 door het aanstellen van een extra wethouder dit een  impuls geeft aan 

sport en bewegen in Heiloo;
 de andere wethouders meer ruimte krijgen voor de belangrijke zaken die 

de komende jaren op de gemeente af zullen komen;
Conclusie De raad verzoekt het college

 Om te onderzoeken of er een mogelijkheid bestaat om een wethouder 
speciaal voor sport en bewegen te installeren in Heiloo;

 Het onderzoek in 2021 af te ronden en indien mogelijk met een 
raadsvoorstel te komen omtrent dit onderwerp.

en gaat over tot de orde van de dag.
Motie is verworpen

Motie 5 H2000 over “the spot”   (VERWORPEN) 
Voor: H2000, GBH (5 stemmen) 
Tegen : VVD, D66, CDA, PvdA, Heiloo Lokaal (12 stemmen) 
Inhoud Overwegende dat 

 The Spot gerealiseerd gaat worden;
 het ASM model wordt ingevoegd bij The Spot en dit  een 

stimulans is voor het sport en bewegen in Heiloo;
 het ASM model een bewezen wetenschappelijke formule is 

die al in diverse gemeenten is toegepast; 
https://www.athleticskillsmodel.nl

 via crowdfunding de nog ontbrekende financiële middelen 
moeten verworven.

 er een extra ondersteuning kan worden geven aan deze 
crowdfunding; 

Conclusie De raad verzoekt het college
 Een extra bedrag van €10.000 beschikbaar te stellen voor 

The Spot/ASM in 2022 bovenop de al beschikbaar gestelde 
gelden;

 Dit te bekostigen uit het van budget van een sociale en vitale 
gemeente;

 En te verwerken in de begroting van 2022.

en gaat over tot de orde van de dag.
Motie is verworpen
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Motie 6 van H2000  over de regenboogvlag  (INGETROKKEN)

Inhoud Overwegende dat 
 Er op 16 Mei 2019 een motie is aangenomen door de gemeenteraad van 

Heiloo voor het realiseren van een regenboogzebrapad en deze ook is 
gerealiseerd;

 er nog steeds geen geïntegreerd beleid is omtrent LHBTI in Heiloo;
 artikel 1 van de Grondwet discriminatie verbiedt op welke grond dan ook, 

dus ook op grond van seksuele geaardheid;
 de gemeenteraad van Heiloo uiteraard pal staat voor het bepaalde in de 

grondwet;
 Nederland internationaal voorop loopt in de sociale acceptatie van 

lesbische vrouwen, homoseksuelen, biseksuelen en transgenders, afgekort 
LHBTI’ers, maar deze acceptatie breder gedragen moet worden aangezien 
berichten over intimidatie, geweld en uitingen van vijandigheid tegenover 
LHBTI’ers nog altijd voorkomen;

 het daarom wenselijk is om aandacht te blijven geven aan het stimuleren 
van de emancipatie en acceptatie van LHBTI’ers;

Conclusie De raad verzoekt het college

Het hijsen van de regenboogvlag bij het gemeentehuis van Heiloo tijdens coming-
outdag op Maandag 11 oktober 2021 aanstaande en dit op te nemen in het 
vlagprotocol van de gemeente Heiloo.

en gaat over tot de orde van de dag.
Motie is ingetrokken omdat de gemeente dit al doet.

Motie 7 van GBH gedragscode soortenbescherming   (VERWORPEN) 
Voor: GBH, H2000, PvdA (7 stemmen) 
Tegen: VVD, D66, CDA, HL( 10 stemmen) 
Inhoud De raad, 

Gehoord de beraadslagingen,
Constaterende dat 

 de huidige gedragscode Flora- en faunawet vervallen is op 16 mei 
2020;

 de Flora- en faunawet opgegaan is in de nieuwe Wet 
natuurbescherming;

 het gewenst is om te kunnen beschikken over 1 uniforme 
gedragscode voor alle gemeenten;

 de ‘Gedragscode soortbescherming gemeenten’ van Stadswerk 
inmiddels is goedgekeurd door de Minister van Landbouw Natuur 
en Voedselkwaliteit (LNV); 

Overwegende dat
 de gemeente Heiloo het Groenbeleidsplan in 2022 gaat 

actualiseren; 
 dit Groenbeleidsplan richtinggevend is voor het Groenbeheerplan; 
 de gemeente Heiloo bij de behandeling van het Groenbeheerplan 

2023 al heeft aangegeven de ‘Gedragscode soortenbescherming 
gemeenten’ te zullen volgen;

 de gemeente Heiloo door het vaststellen van de ‘Gedragscode 
soortenbescherming gemeenten’ een beleidskader heeft voor het 
ecologisch verantwoord beheer van de groene ruimte; 
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Conclusie De raad dringt bij het college aan om
 de 'Gedragscode soortbescherming gemeenten' (versie 4 december 

2020, definitief) van Stadswerk vast te stellen, zodat deze ingezet 
kan worden door de gemeente Heiloo;

 voor een goed gebruik van de gedragscode de begeleidende 
handleiding voor te schrijven;

 als extra bijlage bij de gedragscode de specifieke doelsoorten voor  
Heiloo vast te stellen. 

en gaat over tot de orde van de dag.
Motie is verworpen

Toezeggingen college
Ph van Diepen: 
- Eind september wordt de raad geïnformeerd over de voortgang inbreilocaties. Hierbij is inbegrepen 

de betrokkenheid van inwoners en de inhoud van de motie kleine woningen.
- N.a.v. de berichtgeving van deze week dat er round up is gebruikt, wordt uitgezocht hoe dit precies 

zit en wordt de raad over de uitkomsten geïnformeerd. Op zo kort mogelijke termijn en mogelijk deze 
week. (opm. griffie : is gebeurd op 6 juli 2021) 

- In september wordt een informatieavond voor omwonenden van ’t Loo georganiseerd. 
De ph neemt individueel contact op met de marktkooplui om met hen te overleggen. 

- Ph zoekt n.a.v. vraag van D66 uit hoe het zit met het memo van het college over de 6e pijler n.a.v. 
het college van 8 juni. (Antwoord door de griffier ter plekke: dit memo is al in bezit van de raad. 
Toelichting : memo is op 17 juni jl. naar de raad gegaan in weekbericht en tevens geplaatst bij de 
ingekomen stukken, met een melding aan de raad  (lijst voor 13 september 2021).

- In de stuurgroep Schiphol zal de ph een opmerking maken over de schending van de afspraken 
over vlieghoogte. 

- De raad wordt via een memo op de hoogte gehouden over de vorderingen van het 
duurzaamheidspanel.

- Bij het opstellen van het groenbeleidsplan volgend jaar wordt het thema ecologische zones ook 
meegenomen. 

- Pg gaat  – met inachtneming van de AVG – na of een camera kan worden geplaatst bij de 
afvalbrengplaats.

- Ph neemt de suggesties over afvalbakken rondom ’t Loo en de ijssalon mee.

Ph Beens : 
- In het najaar is een informatieavond gepland over de participatieverordening en het proces.

(opm. griffie : planning 4 oktober, zie LTA). Besluitvorming door de raad over het nieuwe beleid 
wordt verwacht voor het eind van het jaar.

- Er komt een beantwoording op technische vraag van H2000 over de stijging van de kosten van het 
leerlingenvervoer in Coronatijd. Hoe is dit met elkaar te rijmen ? 

- De suggestie van een open spreekuur van het sociaal team wordt onderzocht en eind augustus zal 
de raad hierover informatie ontvangen.

Ph Opdam:
- N.a.v. van het verzoek om een RIA over “Heiloo fietsdorp” te houden wordt toegezegd dat de ph zijn 

best zal doen om dit in het najaar of iets later te doen. 

Aldus besloten 

Sluiting 23:30 uur 
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Aldus vastgesteld in de openbare commissievergadering Algemene Zaken van maandag 13 september   
2021,

Mevrouw drs. G.A. Beeksma   De heer drs. R.P. van Splunteren
Griffier voorzitter

Van deze vergadering zijn opnames gemaakt. Dit bestand is terug te kijken via de website 
https://www.heiloo.nl/raad-en-college en via de vergaderkalender bij de desbetreffende vergaderdatum. 

Voor meer informatie over de besluitenlijst kunt u terecht bij de griffie van de raad van de gemeente 
Heiloo: telefoonnummer 072-535 67 92 of griffie@heiloo.nl.

https://www.heiloo.nl/raad-en-college
mailto:griffie@heiloo.nl

